
 

 

 

 

ÅRSBERETNING V/S IL FOTBALL 
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Styrets sammensetning: 
 
Styret har siden årsmøtet i Hovedstyret 28 februar bestått av: 
 
Leder:     Atle Kirkeby 
Økonomi og Fiks:   Steffen Storm Olsen 
Kioskansvarlig og styremedlem: Tina Charlotte Andersen 
Spoorts og styremedlem:  Lukas Gudøy-Markiewicz 
 
Mot sommeren kom det inn 2 nye styremedlemmer. 
  
Styremedlem A-laget:   Viggo Bjørnholdt 
Material forvalter og styremedlem: Arnar Hauksson 
 
 
Medlemstall: 
 
Lokale aktivitetsmidler:   Kr. 227.125,00 
Antall medlemmer pr 30.01.2024:  202 medlemmer 
Vi startet opp med treninger for 2017 etter Påske, og de har deltatt på cuper gjennom «På 
med Drakta». 
 
 
Trenere og lagledere: 
 
Antall trenere og lagledere: 34 
 
Trenerkompetanse: 
Grasrottrener 1, 2, 3, 4 og UEFA kurs 
2016:   Jan Erik Bøyum (1) 
  Thor Christian Johansen (1, 2, 3 og 4 + C kurs) 
2015:  Robert Johansen (1, 2, 3, 4) 
  Fredrik Hytten (1, 2) 
2014:   Thor Christian Johansen (1, 2, 3, 4 + C kurs) 
2013:  Gisle Unum (1) 
J2011/12/13: Christer Skaug (1) 
2009/10/11: Kim-Reidar Martinsen (1, 2, 3, 4 + UEFA B) 
  Christer Skaug (1) 
 
Keepertrener: 
VS IL Fotball har hatt avtale med Espen Langrud som keepertrener. Oppstart i spril og Vi 
startet sesongen med 2 treninger fordelt på aldersnivå. Etter sommeren, så gikk til å ha en 
trening samlet for alle. 
 
 
 
 



Styremøter og trener/lagleder møter: 
 
Det har vært 7 styremøter gjennom 2023. Målsetning har vært annenhver måned. I tillegg et 
oppstartsmøte etter jul i januar, samt et ekstra møte ved årsslutt. 
Det ble gjennomført ett trener og lagleder møte i mars, før sesongstart, og et møte i 
november etter sesongslutt.  
 
 
Cuper: 
 
VS IL Fotball arrangerte en interncup. Denne ble gjennomført i september. Alle aldersgrupper 
deltok, med ett eller flere lag. 
Mye glede å spore blant barna, mange tilskuere til stede. Et positivt arrangement. 
Det var ved siden av det sportslige lagt opp til åpen kiosk med salg, Kiwi Augerød stekte og 
solgte hamburgere og pølser, Fair Play natursti med gevinst til alle som gjennomførte, samt 
loddsalg med gevinster fra mange bidragsytere. 
Dagen ble avsluttet med premieutdeling av ordfører Reidar Kaabbel. 
 
Alle lag deltok på eksterne cuper gjennom sesongen. 
 
 
Økonomi: 
 
Se presentasjon fra årsmøte 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Lagsberetninger sesongen 2023 
 
 

VS 2017 Mix 

Navn på trenere: Vidar Blomsnes, Marius Ark Saastad, Erik Bergstrøm, Christoffer Backstrøm, 

Willy Toft og Dag Erik Børnich 

Navn på lagleder: Bettina Amundsen 

Grasrottrenerkurs/UEFA kurs/Øvrige trenerkurs: 0 

Antall spillere i starten av sesong: Litt usikker 15 

Antall spillere på slutten av sesong: 25 

Antall foreldremøter: 0 

Sesongen 2023 – Sportslig:  

Vi har vært på 4 på med drakta cuper, samt intern cup V/S. God sportslig fremgang på 

spillergruppen.  

Sesongen 2023 – Sosialt:  

God stemning i gruppa, godt oppmøte på treninger. Noen utfordringer med utagerende 

oppførsel på noen av barna, dette kan på enkelte dager skape ekstra utfordring for trenere.  

Hva har vært bra? 

- God sportslig fremgang på flere områder. Fokus på ballkontroll og lek med ball.  

- Godt oppmøte blant de fleste av trenerne. 

Hva kunne vært bedre? 

- Vi ble feilinformert om at alle spillere skulle få treningstøy. Det var ikke tilfelle, vi fikk 

en t-skjorte. Vi fikk derfor mye klager på at dette ikke ble utlevert som lovet.  

- Uavklarte roller i trener teamet, det jobbes med en løsning. 

- Bedre struktur på treninger, jobbes også med å lage en strategi for 2024 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

 

 

 

 

 

 



 

Vansjø Svinndal, gutter 2016 

Navn på trenere: Kristian De Sousa Batista, Thor Christian Johansen, Jan Erik Bøyum 

Navn på lagleder: Jan Erik Bøyum 

Grasrottrenerkurs/UEFA kurs/Øvrige trenerkurs: Jan Erik Har Grasrottrenerkurs. Thor 

Christian har Grasrottrenerkurs C, delkurs 1, 2, 3 og 4 

Antall spillere i starten av sesong: 16 

Antall spillere på slutten av sesong:13 

Antall foreldremøter: 1 

Sesongen 2023 – Sportslig: 

Eks: Hvordan har sesongen vært? Hva har laget deltatt på? 

Vi har deltatt på alle “på med drakta” turneringer med unntak av en da vi heller prioriterte 

en annen turnering. Har også deltatt på 2 innendørs turneringer i vintersesong, samt at vi var 

med på V/S interncup. 

Våre lag har vært jevngode mot de fleste motstanderlag, slik at det har vært gode 

opplevelser. 

Sesongen 2023 – Sosialt: 

Her har vi vært for dårlig. Vi har ikke hatt sosiale arrangement annet enn vanlige treninger. 

Det mest sosiale tiltaket utover dette var nok V/S interncup. 

Hva har vært bra? 

Deltagelse på turneringer har vært vellykket. Bra for det sosiale, samt at de fleste spillerne 

blir mer motivert av kamp enn av trening. 

Hva kunne vært bedre? 

Helt klart det sosiale. Både på treninger og i form av sosiale arrangement. Vi bør også ha 

fokus på å skape et bedre samhold mellom foreldre. Tror det også vil bidra til en bedre 

ramme for barna. 

Vi trenere må ta mer ansvar for å skape noe mer samhold i gruppen, både med barn og 

voksne. 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for? 

Jeg synes tilbud og informasjon vi får via styret er meget god 

 

 



 

V/S 2015  

Navn på trenere: Robert Johansen og Fredrik Hytten  

Navn på lagleder: Lene M. Saint-Sollieux  

Grasrottrenerkurs: Robert 1,2,3,4 Fredrik 1,2  

Antall spillere i starten av sesong: 12  

Antall spillere på slutten av sesong: 15  

Antall foreldremøter: 0  

Vår kommunikasjon med foreldrene har primært foregått gjennom sosiale medier, hvor vi har 

sikret effektiv og klar informasjonsflyt. For saker som har krevd mer personlig 

oppmerksomhet, har vi gjennomført individuelle samtaler med foreldrene og om nødvendig, 

med spillerne. Vi mener at denne tilnærmingen har vært vellykket for å løse eventuelle 

problemer og holde alle informert gjennom hele sesongen.  

Sesongen 2023 – Sportslig:  

V/S 2015 er en gruppe av ekstremt engasjerte spillere som har vist god utvikling i løpet av 

sesongen. Vi har prioritert ferdigheter som ballmottak og pasningsspill, samt fokusert på 

posisjonering under våre treninger. Dette har vært avgjørende for vår gode sesong. Laget har 

deltatt i flere turneringer og arrangementer, inkludert: • Ekholt Cup • Kanal Cup i Horten • 

Råde Cup. I løpet av vintersesongen deltar vi også i "På Med Drakta" vinterserien. Vi har 

bevisst konsentrert oss om cuper i nærheten og prioritert deltagelse i arrangementer som er 

økonomisk overkommelige og praktisk gjennomførbare for foreldrene. Vår tilnærming har 

vært å velge cuper som ikke medfører store påmeldingsavgifter eller utfordrende logistikk, 

noe som gjør det enklere for familier å støtte og delta sammen med oss.  

Sesongen 2023 – Sosialt:  

Laget vårt har hatt flere sosiale arrangementer som har styrket samholdet både blant spillere 

og foreldre. Vi arrangerte en hyggelig sommeravslutning på Tronvik strand, hvor både bading 

og pizza sto på menyen. Her deltok de fleste foreldrene, noe som bidro til et sterkere 

fellesskap. Vår juleavslutning ble holdt på Milligram, med pizza og fotballquiz. Gjennom 

sesongen har vi også observert en positiv utvikling blant foreldrene. De har tilpasset seg 

rollen som fotballforeldre og forstår nå bedre hva det innebærer. Vi setter stor pris på at de i 

økende grad bidrar med praktiske oppgaver som samkjøring til treninger og kamper, 

kioskvakter og annet. I år har vi også hatt gleden av å ønske to nye spillere velkommen fra 



Svinndal skole. Dette er flott, ettersom laget tidligere kun har bestått av spillere fra Våk skole. 

Hva har vært bra? Hva kunne vært bedre? Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

Vi setter stor pris på den gode støtten og kommunikasjonsflyten vi har med ledelsen i V/S 

fotball. Til tross for noen utfordringer, som rot med halltider og stramme tidsmarginer ved 

avvikling av hjemmekamper, er vi generelt godt fornøyde. Vi vil imidlertid gjerne påpeke et 

behov som også ble diskutert under det siste trenermøtet: nødvendigheten av nye nett og 

hjul til målene utendørs. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



V/S 2014 MIX 

Navn på trenere: Thor C. Johansen, Gøran Willassen, Willy A. Toft, Bente Lied, Stig Sørlie, 

Piotr Stoltmann, Harry M. Zukancic 

Navn på lagleder: Bente Lied tar over for Thor C. Johansen ved årsskiftet 2023/2024 

Grasrottrenerkurs/UEFA kurs/Øvrige trenerkurs:  

Person/Kurs/Nivå: Grasrottrenerkurs; Thor C. Johansen nivå 1-4 

Antall spillere i starten av sesong: 16 

Antall spillere på slutten av sesong: 19 

Antall foreldremøter: 2 

Sesongen 2023 – Sportslig:  

God utvikling på alle spillere i løpet av året. Tilkommet 4 nye spillere uten særlig 

fotballerfaring, så noe større sprik på ferdigheter. Løses med nivådeling på deler av 

treningene. 

2 lag- VS sort og rød. Tilstreber noenlunde likt nivå og sosiale hensyn er tatt med. Pga en del 

nye spillere i løpet av sesongen, har det blitt (for) mange spillere per lag- og dermed noen 

liten spilletid.  

Godt oppmøte på treninger og kamper. 

Deltakelse på følgende turneringer; kanalcupen, Innendørs cup i Sarpsborg, Cup i 

Østfoldhallen 3x3 og Cup i Valhall. 

Sesongen 2023 – Sosialt:  

Generelt god stemning hos både spillere og trenere. 

Sommeravslutning på Milligram med pizza og is. Fotballskole med ok deltakelse. 

Avslutningsvis Grilling og bading. Juleavslutningen tar vi i januar 2024, kombinert med 

foreldremøte og spillermøte. 

Hva har vært bra? 

Flere nye spillere, godt oppmøte på kamper og treninger. Stabil gjeng med gode holdninger. 

Mange cuper. 

Hva kunne vært bedre? 

Litt lite spilletid på kamper. Ønskelig med mer hospitering opp, må organiseres bedre av 

trenere på de forskjellige lagene. 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

Treningstider på de forskjellige lagene, som muliggjør hospitering. Mer utstyr. Reparere nett 

på målene, evt. Nye mål! 



2013 – Gutter 10 (i 2023)  

Navn på trenere: Eivind Nilsen og Gisle Unum 

Navn på lagleder: Eva Cecilie Hagquist Johannesen 

Grasrottrenerkurs/UEFA kurs/Øvrige trenerkurs:  

Person/Kurs/Nivå: Gisle Unum (Grasrottrener og Trener 1). 

Antall spillere i starten av sesong: 17 

Antall spillere på slutten av sesong: 18 

Antall foreldremøter: 1 

Sesongen 2023 – Sportslig:  

• 2013-årgangen har vært med på BDO-Cup i Mossehallen, MyCar-Cup på Jeløya, Kanal 

Cup i Horten, Sandar Cup i Sandefjord og handicap-turneringen i regi av V/S.  

• Før sesong hadde vi treningskamper mot Kambo. 

• Vi hadde to lag påmeldt i serie, med spill mot lag fra regionen Moss/Follo/Indre 

Østfold.  

• Etter overstått sesong har vi deltatt i en vinterserie med andre lag fra mosseregionen. 

Sesongen 2023 – Sosialt:  

• Vi hadde sommeravslutning med bading på badeplassen ved Rødsbrua. 

• Juleavslutning var i Vålerhallen med pizza og fotball. 

• I august hadde vi overnattingscup i Sandefjord, til stor glede for spillerne. 

Hva har vært bra? 

• Tilbudet med keepertrening er svært bra. 

• Det har vært et veldig bra samhold blant spillerne. Man støtter hverandre, og det er 

lov å feile.  

• Veldig bra sportslig utvikling. 

• Dugnadsarbeid. Foreldre stiller opp! 

Hva kunne vært bedre? 

• Fotballmålene på banen. 

• Gjentagende tema, men man må finne en god løsning for å holde barn i klubben 

lengre. 

• Vi skulle gjerne fått hospitering litt mer i system. 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

• Avlasting på trenersiden kunne vært en fordel etter hvert som barna blir eldre, og 

gjerne trener flere ganger i uka. Det kan gjerne være ekstern hjelp. 

• Retningslinjer for påmelding til cuper. Samt støtte oppunder initiativ til 

overnattingscuper etc. 

 



VS jenter 2011/12/13 

Navn på trenere: Christer Skaug, Morten Lunde, Ray Moe, Tina-Charlotte Andersen 

Navn på lagleder: Martin Fledsberg Vatne 

Grasrottrenerkurs/UEFA kurs/Øvrige trenerkurs:  

Person/Kurs/Nivå: 

Christer / Trener / nivå 1 

Antall spillere i starten av sesong: 11 

Antall spillere på slutten av sesong: 15 

Antall foreldremøter: 1 

Sesongen 2023 – Sportslig:  

Laget har spillt 7er serie i 2012 årsklassen.  Det har gått helt ok.  Har hatt en enorm 

nivåheving, og spiller nå jevnt med de fleste lagene.  Dette er siste året med 7er fotball.  Til 

neste år er det duket for 9er fotball.   I tillegg til seriekampene har vi hatt flere 

treningskamper og deltatt i 5 cuper. 

Sesongen 2023 – Sosialt:  

Sommeravslutning, juleavslutning.  

Hva har vært bra?   

Spilleglede og sportslig utvikling.  Etablert en større trengergrupper. Flere nye spillere. 

Hva kunne vært bedre?   

Rakk ikke å kjøre foreldremøte på høsten. 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

Tydeliggjøre rutiner for overnattingscuper /egenandeler etc,  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



V/S 2011/2010/2009 

Navn på trenere: Kim-Reidar Martinsen, Ole Voldengen, Kristian De Sousa Batista (Christer 

Skaug var med på starten, men ga seg når sønnen sluttet. 

Navn på lagleder: Lukas Gudøy-Markiewicz 

Grasrottrenerkurs/UEFA kurs/Øvrige trenerkurs:  

Person/Kurs/Nivå: 

Kim-Reidar Grasrot Trener, UEFA-B 

Christer Skaug Del 1 Grasrot trener. 

Antall spillere i starten av sesong: 16 

Antall spillere på slutten av sesong: 15 

Antall foreldremøter: 1 

Sesongen 2023 – Sportslig:  

Sesongen startet bra, men ble dårligere på høst sesongen. Møter da mye 2ndre lag som 

stiller med mye KM spillere. Klarer oss bra og spiller jevnt, men tar litt av motivasjonen. 

Har vært med på innecuper 2 stk i mossehallen og overnattingstur Flint Cup i Tønsberg. 

Etter sesongen har 1 spiller gitt seg med fotball og 2 har gått til andre MFK. Usikker på 

antallet før ny sesong, men kan se ut som vi blir 12-13 stk. 

Sesongen 2023 – Sosialt:  

Miljøet i laget er bra. Vi har hatt 3 treninger i uka + kamper. Ikke gjort så mye sosialt da tiden 

ikke har strukket til mer. 

Noe mobbing som tas med fra skolen. 2010 Har ett tøft skole miljø. 

Hva har vært bra? 

Miljøet er ok. Noe mobbing som tas med fra skolen. 2010 Har ett tøft skole miljø. 

Hva kunne vært bedre? 

Vi er litt for få spillere til å være 3 årganger. Er mange gutter som spiller fotball utenfor V/S i 

2009 og 2011 årgangen. 2010 er det bare ikke flere som spiller fotball lenger. 

Mangler ett alternativ for hospitering opp for å kunne gi gutta noen utfordringer. 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

 

 

 



V/S Eika G16 

Navn på trenere: Ole Hermann Fjeld, Nicholas Gibb, Marius Gislo Lund, Kjetil Clemetsen 

Navn på lagleder: Camilla Fledsberg Vatne 

Grasrottrenerkurs/UEFA kurs/Øvrige trenerkurs: Grasrottrenerkurs med litt forskjellige delkurs 

Antall spillere i starten av sesong: 22 

Antall spillere på slutten av sesong: 28 

Antall foreldremøter: 0 

Sesongen 2023 – Sportslig:  

Spilte 2022/2023 sesongen i G15/16 avdeling 3 (laveste nivå). Som tidligere sesonger ser vi at andre 

klubber som har lag fordelt på flere nivå tar med en stamme av KM-spillere for å «sikre seier». Det gir 

oss jevne kamper, men få seire i løpet av sesongen. Moralen i laget er høy, og de har taklet en 

plassering på nedre halvdel av tabellen godt. Det er stor bredde i laget, med 3-5 spillere som skulle 

hatt mer utfordringer, 12-15 spillere som er på et jevnt nivå, og 5-10 spillere som skulle spilt på lavere 

nivå. 2 spillere har hospitert litt opp til V/S A-lag. Det var en positiv opplevelse for spillerne som ble 

tatt godt imot, men mye trening og kamp gikk samtidig som egne økter slik at det ble kun et par 

ganger. 3-4 spillere har hospitert opp til Eika A-lag (praktisk; spillere registrert i V/S kan bare spille for 

V/S og samme for Eika). Også med en positiv opplevelse, og her sammenfalt ikke kamper så mye, slik 

at de fikk spilt en håndfull kamper hver. Nivå var også mer passende i 7. divisjon (enn i 6. som V/S 

spilte). Treninger har vært fordelt mellom Kirkebygden, Ørejordet og Krapfoss.  

Sesongen 2023 – Sosialt:  

Godt miljø i laget. Et par gutter som trekkes mot «gjengmiljø» utenfor fotballen og disse har det vært 

arbeidet ekstra med for å beholde. Ingen hendelser med mobbing eller dårlig holdning innad i gruppa, 

men et par uønskede hendelser med jevnaldrende bortesupportere og -spillere. Ikke mer enn hva man 

må forvente av en gjeng 16-åringer. Vi har hatt pizzakveld på Milligram og overnattingscup i 

Sandefjord – begge veldig vellyket.  

Hva har vært bra? 

Vi har vært veldig fornøyd med å holde så mange breddespillere i fotballen så lenge. Fra andre lag ser 

vi at dette er ganske unikt – ingen av de vi møter har like mange breddespillere som vi har hatt.  

Hva kunne vært bedre? 

Utfordring å få spillere på trening, da det er en veldig liten foreldregruppe rundt laget og få som har 

mulighet til å bli kjørt på trening. Snittoppmøte har vært rundt 15, og veldig avhengig av hvor mange 

trenere som kan ta med seg spillere på vei til trening. 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

For 2024/2025 sesongen vil Eika ta over dette laget. Det er naturlig da kun et par av spillerne er fra 

V/S, og det er vanskelig for de andre spillerne å komme på trening i Våler. Vi trenger derfor ikke noe 

tilrettelegging, men ønsker å takke styret i V/S for samarbeidet og det gode tilbudet som har vært for 

disse barna. 

 


